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Ha Paul,

Helemaal eens, hoort absoluut in het flankerend beleid.

Zo ook besproken vandaag.

Maar:

1. Het helpt geweldig als het concreter wordt in de analyse: wat is het echte probleem, niet alleen kwalitatief maar ook

kwantitatief

2. Het helpt geweldig als de oplossing ook past bij het

Fle
GGZ is niet per se de oplossing voor het

ell).vraagstuk van mentale gezondheid. Dat zeg jij ook niet (maar

Groet! Hugo
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Aan: Ark, T. van (Tamara) <ERFEl@minvws.nl>, Jonge, HM. de

) JE g Size [UPMPTNSize

Dag Hugo en Tamara,

Als ik het goed heb. is er morgen een BWO flankerend beleid. Ik heb de presentatie gezien die daar op de agenda staat.

Heel goed dat mentale gezondheid en leefstijl ook nadrukkeljk worden genoemd.

Op de korte termijn echt doorpakken op beide thema’s is, als ik het goed zie in de dia’s, niet voorzien. Volgens mi]
verdienen ze nu met voorrang meer aandacht.
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1. Het inzetten op een gezonde leefstijl 1s meer dan een leefstijlcampagne, waarin we worden opgeroepen geen rendier te

worden, maar een wandeldier.

Ook nu al kunnen we een gezonde leefstijl meer bevorderen. Daarbij moet ook aandacht worden gegeven aan het

verkleinen van sociaal-economische verschillen en het stimuleren van fysieke gezondheid voor thuiswerkers. Dat is nu

broodnodig. Zie ook de sterke oproepen van mensen alsras mes bij Hugo zeer bekend. Ik pleit ervoor

leefstijl onderdeel te maken van het sociaal maatschappelijk ondersteuningspakket, dat gemeenten gaan uitvoeren, en niet

alleen onderdeel te laten zijn van risico’s die al in beeld zijn en in een nieuwe kabinetsperiode aan bod komen, hoe

belangrijk dat laatste natuurlijk ook is.

2. Ook op het terrein van mentale gezondheid kan en moet - zeker voor jongeren -

op de korte termijn meer. Ik ben

hierover in gesprek met NJR, OCW en anderen. Dit moet niet naar een nieuw kabinet worden geschoven.

Ik zou het zeer op prijs stellen als jullie mijn opmerkingen serieus betrekken bij het overleg van morgen! Uiteraard wil ik

bij de uitwerking het voortouw nemen.

Succes!

Paul


